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Abstract (en)
[origin: MX2020007310A] A locking top for blocking a stopper in the neck of a vessel comprises an outer body and a cage that is configured to fit
into and lock axially in the outer body. The cage comprises an upper ring, a plurality n of branches connected to the upper ring, n/2 median bridges
and n/2 lower bridges arranged in alternation on the periphery of the cage, each connecting together two adjacent branches. When the top is in an
intermediate holding position in which the stopper is partially pushed into the neck, the lower bridges surround, at least in part, a collar of the neck;
the median bridges located, in an axial direction, between the upper ring and the lower bridges are designed to form an open space between them
and the collar.

Abstract (fr)
L'invention concerne une coiffe de verrouillage pour bloquer un bouchon dans le col d'un récipient. La coiffe comprend un corps externe et une cage
(20) configurée pour s'emboiter et se verrouiller axialement dans le corps externe. La cage (20) comporte un anneau supérieur (21), une pluralité n
de branches (22) reliées à l'anneau supérieur (21), n/2 ponts médians (25) et n/2 ponts inférieurs (26) disposés en alternance sur le pourtour de la
cage (20), chacun reliant deux branches (22) voisines entre elles. Lorsque la coiffe est dans une position de maintien intermédiaire dans laquelle le
bouchon est partiellement enfoncé dans le col, les ponts inférieurs (26) entourent au moins en partie une collerette du col ; les ponts médians (25)
situés, selon une direction axiale, entre l'anneau supérieur (21) et les ponts inférieurs (26), sont conçu pour ménager un espace ouvert entre eux et
la collerette.
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